

存款服務收費修訂通知

除特別註明外，由 2020 年 7 月 1 日起，招商永隆銀行有限公司（「本行」）將修訂以下存款服務收費項目，其他收費項目則維持不變。

修訂項目	新收費
申請月結單副本	港幣 50 元（每份） （已結清賬戶每賬戶須另收手續港幣 300 元）

本通知之中、英文版本如有任何歧異，一概以英文版本為準。

如有任何查詢，請致電客戶服務熱線 230 95555 或與本行職員聯絡。

招商永隆銀行有限公司 謹啟
2020 年 6 月

Notice of Amendment of Deposit Service Charges

Unless otherwise specified, with effect from 1st July 2020, the following item of deposit service charges of CMB Wing Lung Bank Limited (“the Bank”) will be **revised**, while other charges items will remain unchanged.

Revised Charge Items	New Charge Scale
Reprint Statement Request	HKD50 (per copy) (plus a handling fee of HKD300 per closed account)

In case of discrepancies between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

Should you have any enquiries, please call our Customer Services Hotline at 230 95555 or contact our bank staff.

For and on behalf of
CMB Wing Lung Bank Limited
June 2020